

PL

PL | WAŻNE OSTRZEŻENIA: Proszę przeczytać i zachować instrukcję obsługi do wykorzystania w przyszłości, ponieważ zawiera ona ważne informacje. Ten produkt nie jest zabawką. Upewnij się, że trzymasz go poza zasięgiem dzieci. Nigdy nie pozwalaj dziecku się nim bawić. Używaj tego produktu wyłącznie na stabilnej i równej powierzchni. Nie zanurzaj w wodzie. OSTRZEŻENIE! Długi kabel. Niebezpieczeństwo uduszenia! Dzieci mogą się nim udusić. Zachowaj przewód poza zasięgiem dzieci (w odległości ponad 0,9 m). Nie używaj, jeśli urządzenie lub przewód są uszkodzone. Upewnij się, że przewód nie jest skręcony lub zakleszczony za meblami, ponieważ może to spowodować osłabienie kabla. Dioda LED w tym produkcie nie jest wymienna. Utylizacja produktu powinna się odbyć zgodnie z lokalnymi przepisami. Ten produkt można podłączyć wyłącznie do sprzętu klasy II oznaczonego. Maksymalne napięcie zasilania: 5 V, 3 A.

WSPARCIE I INSTRUKCJE UŻYTKOWANIA: Aby dowiedzieć się więcej na temat Dreammakera oraz instrukcji obsługi i wskazówek, odwiedź stronę tommeetippee.com i wyszukaj „Dreammaker”.

Informacje techniczne Model: 1193, Wejście: 5 V - 0,5 A, Moc diody LED: 1,5 W, Strumień światła LED: 200 lm, Klasa ochrony: CAN ICES-3(B)NMB-3(B).

Informacje dotyczące utylizacji zużytego sprzętu elektrycznego i elektronicznego (WEEE) Ten symbol* oznacza, że Twoje produkt należy utylizować oddzielnie od odpadów domowych, zgodnie z lokalnymi przepisami i regulacjami. Kiedy ten produkt jest gotowy do utylizacji, należy przekazać go do punktu zbiórki

wyznaczonego przez władze lokalne. Pomocne będzie segregowanie i recykling produktu w momencie jego utylizacji, aby chronić zasoby naturalne i zapewnić recykling produktu w sposób chroniący zdrowie ludzkie i środowisko. Wyprodukowano w Chinach.

Jeśli produkt zostanie uszkodzony w okresie gwarancji detalicznej, należy go wymienić w miejscu zakupu. Ten sprzęt generuje, wykorzystuje i może emitować energię o częstotliwości radiowej i jeśli nie zostanie zainstalowany i nie będzie używany zgodnie z instrukcją, może powodować szkodliwe zakłócenia w komunikacji radiowej. Nie ma jednak gwarancji, że w konkretnej instalacji nie wystąpią zakłócenia. Jeśli ten sprzęt powoduje zakłócenia w odbiorze sygnału radiowego lub telewizyjnego, które można stwierdzić poprzez wyłączenie i włączenie urządzenia spróbuj skorygować zakłócenia za pomocą jednego lub kilku z następujących środków:

- Zmień orientację lub położenie anteny odbiorczej.
- Zwiększ odległość pomiędzy sprzętem a odbiornikiem.
- Podłącz urządzenie do gniazdka w innym obwodzie niż ten, do którego podłączony jest odbiornik.
- Skonsultuj się ze sprzedawcą lub doświadczonym technikiem radiowo-telewizyjnym w celu uzyskania pomocy.

Przeostrożenie: Zmiany lub modyfikacje, które nie zostały wyraźnie zatwierdzone przez stronę odpowiedzialną za zgodność, mogą unieważnić uprawnienia użytkownika do obsługi urządzenia.

EN

EN | IMPORTANT WARNINGS:

Please read and keep the user manual for future reference as it contains important information. This product is not a toy. Ensure it is kept out of reach of children. Never allow a child to play with it. Use this product only on a stable and flat surface. Do not immerse in water.

WARNING! Long cable. Choking hazard! Children may choke on it. Keep the cord out of reach of

children (at least 0.9 meters away). Do not use if the device or cable is damaged. Ensure the cable is not twisted or trapped behind furniture, as this may weaken the cord. The LED in this product is not replaceable. The disposal of the product should be done according to local regulations. This product can only be connected to Class II equipment marked. Maximum input voltage: 5V, 3A.

SUPPORT AND INSTRUCTIONS:

To learn more about the Dreammaker and its instructions and tips, visit tommeetippee.com and search for "Dreammaker."

Technical Information:

Model: 1193, Input: 5V - 0.5A, LED power: 1.5W, LED light output: 200 lm, Protection class: CAN ICES-3(B)NMB-3(B).

Information on the disposal of waste electrical and electronic equipment (WEEE):

This symbol* means that your product must be disposed of separately from household waste, according to local regulations. When this product is ready for disposal, it should be taken to a collection point designated by local authorities. Sorting and recycling the product at the time of disposal will help protect natural resources and ensure the recycling of the product in a manner that safeguards human health and the environment.

Made in China.

If the product is damaged within the retail warranty period, it should be replaced at the place of purchase.

This equipment generates, uses, and may emit radio frequency energy and, if not installed and used according to the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment causes interference with radio or television signal reception, which can be confirmed by turning the device off and on, try to correct the interference by one or more of the following measures:

- Change the orientation or position of the receiving antenna.
- Increase the distance between the equipment and the receiver.
- Plug the device into a socket on a different circuit from the one used by the receiver.
- Consult the seller or an experienced radio-television technician for assistance.

Caution:

Changes or modifications not expressly approved by the responsible party for compliance could void the user's authority to operate the equipment.

DE

DE | WICHTIGE WARNHINWEISE:

Bitte lesen Sie das Benutzerhandbuch sorgfältig durch und bewahren Sie es für zukünftige Referenz auf, da es wichtige Informationen enthält. Dieses Produkt ist kein Spielzeug. Stellen Sie sicher, dass es außerhalb der Reichweite von Kindern aufbewahrt wird. Lassen Sie ein Kind niemals damit spielen. Verwenden Sie dieses Produkt nur auf einer stabilen und flachen Oberfläche. Tauchen Sie es nicht in Wasser.

WARNUNG! Langes Kabel. Erstickungsgefahr! Kinder könnten daran ersticken. Halten Sie das Kabel außerhalb der Reichweite von Kindern (mindestens 0,9 Meter entfernt). Verwenden Sie das Gerät nicht, wenn es oder das Kabel beschädigt ist. Stellen Sie sicher, dass das Kabel nicht verdreht oder

hinter Möbeln eingeklemmt ist, da dies das Kabel schwächen könnte. Die LED in diesem Produkt ist nicht austauschbar. Die Entsorgung des Produkts sollte gemäß den lokalen Vorschriften erfolgen. Dieses Produkt darf nur an Geräte der Klasse II angeschlossen werden. Maximale Eingangs-Spannung: 5V, 3A.

UNTERSTÜTZUNG UND ANWEISUNGEN:

Um mehr über den Dreammaker sowie Anweisungen und Tipps zu erfahren, besuchen Sie tommeetippee.com und suchen Sie nach „Dreammaker.“

Technische Informationen:

Modell: 1193, Eingabe: 5V - 0,5A, LED-Leistung: 1,5W, LED-Lichtausgang: 200 lm, Schutzklasse: CAN ICES-3(B)NMB-3(B).

Informationen zur Entsorgung von Elektro- und Elektronikaltgeräten (WEEE):

Dieses Symbol* bedeutet, dass Ihr Produkt gemäß den lokalen Vorschriften getrennt vom Haushaltsabfall entsorgt werden muss. Wenn dieses Produkt zur Entsorgung bereit ist, sollte es zu einem von den lokalen Behörden festgelegten Sammelpunkt gebracht werden. Das Sortieren und Recyceln des Produkts zum Zeitpunkt der Entsorgung hilft, natürliche Ressourcen zu schützen und gewährleistet das Recycling des Produkts auf eine Weise, die die menschliche Gesundheit und die Umwelt schützt.

Hergestellt in China.

Wenn das Produkt während der Garantiezeit beschädigt wird, sollte es am Verkaufsort ersetzt werden.

Dieses Gerät erzeugt, verwendet und kann Funkfrequenzenergie abstrahlen und, wenn es nicht gemäß den Anweisungen installiert und verwendet wird, schädliche Störungen der Funkkommunikation verursachen. Es kann jedoch keine Garantie dafür übernommen werden, dass bei einer bestimmten Installation keine Störungen auftreten. Falls dieses Gerät die Empfangsqualität von Radio- oder Fernsehsignalen stört, was durch Ausschalten und Wiedereinschalten des Geräts bestätigt werden kann, versuchen Sie, die Störungen durch eine oder mehrere der folgenden Maßnahmen zu beheben:

- Ändern Sie die Ausrichtung oder Position der Empfangsantenne.
- Erhöhen Sie den Abstand zwischen dem Gerät und dem Empfänger.
- Stecken Sie das Gerät in eine Steckdose eines anderen Stromkreises als den des Empfängers.
- Wenden Sie sich an den Verkäufer oder einen erfahrenen Radio- und Fernsehtechniker zur Unterstützung.

Vorsicht:

Änderungen oder Modifikationen, die nicht ausdrücklich von der zuständigen Stelle zur Einhaltung der Vorschriften genehmigt wurden, können die Berechtigung des Benutzers zur Nutzung des Geräts erlöschen lassen.